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Toelichting: 
Op 27 april was er een uitzending van Argos op NPO Start met als titel “Dorp onder het stof” 
Op 28 april wordt dit programma herhaald op NPO 2 om 22.45 uur.  
In Sluiskil wonen inwoners pal tegenover grote industriële bedrijven, met aanhoudende 
overlast als gevolg. Deze inwoners zijn heel erg bezorgd over de impact die deze bedrijven 
hebben op hun gezondheid. 
De uitzending van Argos richt zich op het bedrijf Heros, dat bodemas verwerkt. Bodemas is 
het materiaal dat overblijft na verbranding van afval in een afvalenergiecentrale. 
Dit wordt in de open lucht opgeslagen op het terrein van Heros verspreid over 55 hectare 
(ca. 100 voetbalvelden).  
Per 1 januari is de nieuwe omgevingswet van kracht geworden en Argos stelt in de 
uitzending dat onder meer dit bodemas voortaan binnen opgeslagen moet worden. 

De SP-fractie maakt zich ook zorgen over andere locaties en andere bedrijven en heeft 
naar aanleiding van bovengenoemde uitzending de volgende vragen: 

1. Heeft het College kennis genomen van de uitzending ”Dorp onder het stof” op NPO
Start op 27 april om 14.00 uur of op 28 april via NPO 2 om 22.45 uur?

2. Heeft het College ook het nagekomen filmpje op internet gezien, opgenomen door de
inspecteurs van de RUD?

3. Bent u net als de SP bezorgd over de gezondheid van de omwonenden?
4. Klopt hetgeen in de uitzending wordt beweerd, namelijk dat dit soort stoffen onder de

nieuwe omgevingswet niet meer in de open lucht mogen worden opgeslagen, maar in
een hal horen te liggen? Zo niet, waarom niet?

5. Wat is de status voor wat betreft de vergunningverlening voor dit bedrijf onder de
nieuwe omgevingswet?

6. Welke gevolgen heeft dit voor andere bedrijven in Zeeland en over hoeveel bedrijven
gaat het?

7. Bent u met al deze bedrijven in gesprek? Zo niet, waarom niet?
8. Welke maatregelen bent u van plan te nemen om de bezorgdheid van de bewoners

weg te nemen.

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 

Namens de SP-fractie, 

Ger van Unen 


